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规格如有更改，怨不另行通知。The spec is subject to change without prior notice.



LED远程监控系统 :  (专利)

LED Remote monitoring system:(patents)

LED灯光视觉功能 ( 使用者可远距离监控厂区内机台运行情况 ) :
加工中棒材的长度、材料替换显示、送料机异常警示、车床异常警示等相关讯
息 ,皆可由LED灯光闪烁变化来轻松辨识 , 方便厂区机台运行管理。

LED lighting visual function (user can monitor the operation of the 
machine in the factory)：
The length of the bar in the processing, the material replacement d
-isplay, the abnormal warning of the barfeeder, the abnormal warni
-ng of the lathe, and other related information can be easily identif
-ied by the flashing LED light, which is convenient for the operation 
and management of the machine in the factory.

Production Applications：
The BARLOAD full range of barfeeders adopts the PLC co
-ntroller + LED remote monitoring system, high-perform
-ance communication interface software programming d
-esign, can be compatible with any brand of CNC lathes, 
which is stable quality and cost-effective.

（示意图）

机身结构升级 :
CTG系列产品为因应26型车床需求趋势,全面提升结构刚性强度 ,以符合26
型车床加工时对送料机刚性强度防震的性能要求,有效提升送料机的效能。

Mechanical Evolution:
CTG series remodels totally to enhance the mechanical construc
-tions especially on potential vibration issue to meet the requir
ements of bar materials sizing under 26mm in OD due to strong 
demands of 26mm- turning solutions.

产品应用 :
BARLOAD全系列送料机采用智能PLC控制器 +  LED远程监控系
统 , 高效能的通讯接口软件编程设计 , 可搭配任何品牌的数控车床
 , 质量稳定、性价比高。

插拔料机构 :
CTG系列 : 采用汽缸驱动插拔料搭配摇臂型夹料机构 , 料夹与材料的插入
和分离 , 动作确实 , 有效降低材料插入及拔出的故障停机。

Insert-and-retract mechanism :
CTG series: The cylinder drive inserting material is matched with 
the clamping device, and the insertion and separation of the fin
-ger chuck and the material are really executed, effectively redu
-cing the failure of material insertion and extraction.

本公司不断研发创新
设计规格如变更
恕不另行通知

Design and specifications 
are subject to change 
without prior notice .

部分棒材规格需进行前后端面修料倒角以达最佳效果

CTG    (油膜缩短型)

12 16 20 23 26

右向   RIGHT   /   左向   LEFT

2.5 M  /  3.0 M

3 - 12 mm 3 - 16 mm 3 - 20 mm 3 - 23 mm 5 - 26 mm

10mm ( 3/8 )    /    22  pcs

2.5M : 2600 mm  /    3.0M  :  3100mm

2.5M : 368 KG   /   3.0M : 390KG

6 kgf / cm2   ;  70psl

SERVO  MOTOR  伺服马达

30 L

630 W

3P   220V     50 / 60HZ

车床加工转速要求  8000rpm  以上需选购高转速用中轴料夹

系列

机型

送料向别

规格

SERIES

MODEL

FEEDING  DIRECTION

SPECIFICATIONS

棒材直径 BAR DIAMETER

棒材容量 BAR CAPACITY

棒材长度 BAR LENGTH

机械总重 MACHINE WEIGHT

空气系统 AIR PRESSURE

传动系统

油箱容量

TRANSMISSION

OIL  TANK  CAPACITY

消耗功率 POWER CONSUMPTION

电源供应 POWER SUPPLY

规格表 Specifications

C TG


